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VRTEC ZAVRČ

Tudi završki malčki iz vrtca so z vzgojiteljicama letos zelo 
uživali na snegu.

PRI ZOBOZDRAVNIKU 
ko SEM ŠLA K ZOBOZDRAVNIKU SO til

IZMAKNILI ZOB. NISEM JOKALA IN 
NITI STOKALA. BILA SDL PRIDNA IN SEM 
DOBILA NALEPKO. NANJEJ JE BIL NARISAN 

ZOB. SPODAJ JE PISALO:
PAZI NA HE\ UniV A J ME!

^ i«* - :

isISMi'

PRVA SLOVENSKA 
TRIKOTNA ZNAMKA

Pošta Slovenije je 24. marca znova 
izdala nove priložnostne znamke, 
razglednično dopisnico in pismo - 
celina. Novost pa je prva slovenska 
trikotna znamka, s katero so zaz
namovali 26. evropsko prvenstvo v 
športni gimnastiki za moške, ki bo 
v aprilu v Ljubljani.
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O nečem razmišljati in potem to zamisel 
spraviti v delo, bodisi kot družbeno ali 
materialno storitev, je lahko še tako lep 
uspeh ali pa tudi neuspeh posameznika. 
Je lahko v ponos samemu sebi, v ponos 
družini ali celotni ožji ali širši družbeni 
skupnosti, lahko pa je temu povsem 
drugače, lahko postane tudi neuspeh ali 
polom. Vsi si najbrž želimo, da ne bi bilo 
to slednje. Kako lepo je, ko človek pomis
li na lepe družinske praznike, kot je bil 
božič ali novo leto, ali pa se morda spom
nimo na bližnje srečanje, ki je bilo ob 
domačem prazniku - kolinah ali pa morda 
na kakšnem rojstnem dnevu ali godu, 
morda na poroko ali kakšen drugi lepi 
trenutek, ki se je dogodil v tej dokaj dolgi, 
toda hvala Bogu ne premrzli zimi.Nekateri 
pa smo doživeli tudi tiste težke življenjske 
trenutke, ko smo se morda poslovili za 
vedno od svojih najdražjih, ko smo 
doživeli kakšno drugo nesrečo ali nepri
jeten življenjski trenutek. Toda dobro poz
nam Vas drage domačinke in domačini, 
Vas Zavrčance, da ob teh težkih trenutkih 
niste ostali nikoli sami. Zbrali smo se 
okrog vas in vam skušali pomagati in tako 
ublažiti vašo bolečino, vašo stisko, ki smo 
jo globoko razumeli, bodisi kot sosedje, 
znanci ali prijatelji in tudi kot bližnji ali 
daljni sorodniki. Vsi najbrž želimo, da bi 
bilo teh težkih trenutkov v našem življenju 
čim manj in da bi bili v ospredju predvsem 
tisti prijetni lepi časi, posebej še sedaj v 
bližajoči se pomladi. Vsakdo pa ima najbrž 
skrito upanje, ki je tako lepo, toda to je le 
upanje, ki se nikoli ne uresniči ali pa 
morda ..., toda tudi v tem upanju je lepo 
živeti.
Pa pustimo to in preidimo k nekaterim 

dejstvom, ki so se pripetila na našem 
območju občine Zavrč in nam bodo sledi
la tudi v tem tekočem prestopnem letu 
2004. Občina Zavrč ga je kar uspešno 
ubrala v razvojnem programu tako v letu 
2003 kot to s svojim sprejetim razvojnim 
planom načrtuje v letu 2004. O 
posameznih delih ne bi govoril, saj ste že 
skozi leto 2003 opazili opravljeno - od 
moderniziranih cest, ureditve športnega 
igrišča, o modernizaciji avto parka PGD 
Zavrč, o delovanju posameznih društev, 
čemur se v Zavrču posveča posebna 
pozornost, seveda ob zelo marljivih 
občankah in občanih, ki kot predsedniki s 
svojimi upravnimi ali izvršnimi organi 
uspešno vodijo posamezna društva in tako 
v kraj vnašajo še posebno vrednoto živl
jenja. V veliko veselje pa lahko rečem, da 
ni čutiti ekstremnega delovanja 
posameznih političnih strank, kar prav 
tako vnaša dodatno harmonijo v spontano 
in hvala Bogu mirno, čeprav velikokrat 
skromno življenje v tej naši obmejni občini 
Zavrč. Skromnost je lepa čednost, je stari 
slovenski rek, toda žal tega skupaj s potr
pljenjem in strpnostjo vedno bolj priman
jkuje. Morda so temu krivi tisti posamezni

ki, ki jim kljub visokošolski izobrazbi ni 
nikoli dovolj in ko naši mediji vedo pove
dati, da se glede na našo skromnost nekdo 
prekomerno siti z velikimi mesečnimi 
plačami, tudi takimi, ki jih delavec ne 
zasluži v dveh letih, potem pa ni čuda, da 
tudi ta rek nima več takšne moči, kot naj bi 
jo imel.
Nikar se ne mešajmo v politiko, pojdimo 

raje nazaj domov v Zavrč, kjer se pomlad 
že prebuja. Ko boste brali ta članek, boste 
prav gotovo opazili, da so prekrasni sinje 
beli zvončki že zacveteli, da sedaj na 
široko trobijo in rumenijo trobentice, da 
okrog vaših lepo urejenih domačij, kljub 
naši skromnosti, prekrasno dehtijo v pol
nem cvetju cvetoče marelice, breskve, 
jablane, češnje, hruške in ostalo 
priljubljeno sadje, da se po naših gričih v 
vinogradih prebujajo popki in se kažejo že 
nekateri mladi poganjki - mladike, ki bodo 
do naslednjega izida našega časopisa že 
obremenjene s priljubljenim plodom - 
grozdjem; da bi vse to dočakali, pa vam 
vsem želim mnogo zdravja in sreče. Ob 
tem boste opazili, da bomo pridobili v 
Zavrču nove pridobitve tako na komunal
nem, gospodarskem kot družbenem 
področju, saj je nenehna skrb župana 
občine kot članov sveta občine Zavrč 
nadaljnji in skladen razvoj vseh krajev v 
Zavrču. Tega načela se bomo tudi vnaprej 
držali in ga čuvali. Želja in potreb je 
veliko, toda materialna ali denarna sredst
va so tista, ki nam lahko dovolijo le toliko 
novitet, kolikor to dovoli sprejeti proračun 
za leto 2004. V letu 2004 bo uveljavljen 
nov prispevek, in sicer prispevek za stavb
no zemljišče, skupaj z županom občine se 
je svet občine Zavrč potrudil, da ta obre
menitev ne bo prehuda, da se ta ne bo 
plačeval od gospodarskih poslopij in da 
bo letna obremenitev posameznih 
gospodinjstev in tudi vikendov znosna. Ta 
prispevek bo namenjen za ureditev komu
nalnih zadev na območju naše občine, kar 
je bil prej občinski samoprispevek, ki pa

ga od 01. 04. 2003 ni več.
V veliko radost nam je, da ima naša 

župnijska cerkev Sveti Miklavž nov zgorn
ji del zvonika, zato naj se v tem članku v 
imenu celotnega uredništva iskreno zah
valim za ves trud našemu dušnemu pastir
ju gospodu Jožefu Pasičnjeku, cerkvene
mu svetu in vsem, ki so s svojim vloženim 
delom varno uredili to pomembno delo, 
kar je v ponos vsem faranom. V deželo 
Slovenijo in s tem v Zavrč je prišla pomlad, 
tisti dišeči čas po prvem cvetju, radosti in 
ljubezni, ki naj žari v iskrenosti in novi 
moči strpnosti in razumevanju med nami 
kot ljudmi, ki živimo v miru skupaj s svoji
mi prijatelji sosedi iz Hrvaške. K nam bo 
prišla Evropa in tako bomo postali del 
velike nove skupnosti, na katero se bo 
potrebno počasi navajati in s tem krepiti 
samozavest, seveda v spoštovanju do 
sočloveka, do soseda, če hočete tudi 
sorodnika ali sočloveka, ki ga do sedaj 
morda nismo poznali, vse to pa v spoz
nanju vrednotenja svoje domače 
slovenske besede in s tem ohranjanja 
lastne identitete. Čakajo nas torej novi 
izzivi v Evropi, ki pa naj vam bodo v 
nadaljnjo upanje še boljšega, bogatejšega 
in varnejšega jutrišnjega in pojutrišnjega 
življenja. S pomladjo, z vstajenjem vse nar
ave pa prihaja v tem času tudi naš veliki 
praznik - velika noč - zato Vam, drage 
občanke in občani občine Zavrč, Vam 
dragim sosedom iz bližnje sosednje pri
jateljske Hrvaške in vsem Vam, ki boste ali 
redno prebirate naš in Vaš časopis, v 
imenu uredništva čestitam k temu velike
mu prazniku in Vam želim, da bi ga mirno 
in sproščeno preživeli v krogu svoje 
družine in svojih najdražjih. Veselo 
pisanko torej, če boste imeli čas pa še 
morda enkrat preberite ta članek v našem 
in Vašem časopisu Dober den, ki sem ga 
pisal v miru tja pozno v noč, zato Vam naj 
bo še lepši ves Dober den.

Peter VESENJAK, podžupan, član uredništva
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IZ OBČINSKE UPRAVE ZAVRČ

Seje december 2003 - februar 2004
Občinski svet občine Zavrč je v mesecu 

decembru leta 2003 sprejel program 
dela na področju cestne infrastrukture 
za naslednje leto. V program del sta se 
navedli modernizacija ceste Gorenjski 
Vrh-Blodenkova dolina in modernizacija 
ceste Hrastovec-Furjan. Pričetek del na 
navedenih cestah bo v letu 2004, vendar 
le, če bodo občani oz. uporabniki 
finančno sodelovali pri izvedbi modern
izacije in za potrebe razširitve brez
plačno odstopili zemljišča.

občinski svet potrdil poročilo inven
turne komisije. V nadaljevanju je bil sez
nanjen z ukrepi, ki jih pelje občina glede 
pojava trsne rumenice. Dogovorili so se, 
da se bo k razrešitvi zadeve povabilo še 
več strokovnjakov.
Na koncu pa so sprejeli odločitev, da 

bo občina Zavrč organizirala okroglo 
mizo na temo Kmetijstvo v Halozah. K 
razpravi bodo skušali pritegniti župane 
haloških občin, poslance ter pristojne v 
državi.

V mesecu februarju je uvodoma

PRORAČUN OBČINE ZAVRČ ZA LETO 2004
Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 72/93) in dopolnitve, 29. člena Zakona o javnih financ
ah (Uradni list RS, št. 79/99, 124/00, 79/01 in 30/02) in 15. člena Statuta Občine Zavrč (Uradni list RS, št. 64/99) je občinski

svet Občine Zavrč na 12. redni seji dne 18. decembra 2003 sprejel PRORAČUN OBČINE ZAVRČ ZA LETO 2004.
Skupni prihodki znašajo 274.231.000 SIT, skupni odhodki pa 287.270.000 SIT. Razlika med skupnimi prihodki in skupnimi

odhodki v višini 13.039.000 SIT. Razlika se bo morala, če občina ne bo najela premostitvenega kredita, z rebalansom
proračuna odpraviti oziroma se bodo morali odhodki uravnotežiti z odhodki.

V nadaljevanju je prikazan podrobnejši pregled splošnega dela proračuna - bilanca prihodkov in odhodkov.

I. SPLOŠNI DEL PRORAČUNA V SIT
A) BILANCA PRIHODKOV IN ODHODKOV PLAN 2004

KONTO
I. SKUPAJ PRIHODKI (70+71+72+73+74) 274.231.000

TEKOČI PRIHODKI (70+71) 165.412.000

70 1. DAVČNI PRIHODKI 137.060.000
700 DAVKI NA DOHODEK IN DOBIČEK 32.108.000

7000 Dohodnina 32.108.000
703 DAVKI NA PREMOŽENJE 7.985.000

7030 Davki na nepremičnine 7.189.000
7032 Davki na dediščine in darila 265.000
7033 Davki na promet nepremičnin in na finančno premoženje 531.000

704 DOMAČI DAVKI NA BLAGO IN STORITVE 96.967.000
7044 Davki na posebne storitve 609.000
7047 Drugi davki na uporabo blaga in opravljanje storitev 96.358.000

71 2. NEDAVČNI PRIHODKI 28.352.000
710 UDELEŽBA NA DOBIČKU IN DOHODKI OD PREMOŽENJA 4.698.000

7100 Udeležba na dobičku javnih podjetij in javnih finančnih institucij 10.000
7102 Prihodki od obresti 100.000
7103 Prihodki od premoženja 4.588.000

711 TAKSE IN PRISTOJBINE 990.000
7111 Upravne in druge takse in pristojbine 990.000

714 DRUGI NEDAVČNI PRIHODKI 22.664.000
7141 Drugi nedavčni prihodki 22.664.000
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74 TRANSFERNI PRIHODKI 108.819.000
740 TRANSFERNI PRIHODKI IZ DRUGIH JAVNOFIN.INSTIT. 108.819.000
7400 Prejeta sredstva iz državnega proračuna 106.819.000
7401 Prejeta sredstva iz proračunov lokalnih skupnosti 2.000.000

n. SKUPAJ ODHODKI (40+41+42+43) 287.270.000

40 TEKOČI ODHODKI 93.974.000
400 PLAČE IN DRUGI IZDATKI ZAPOSLENIM 18.521.000
401 PRISPEVKI DELODAJALCEV ZA SOCIALNO VARNOST 2.278.000
402 IZDATKI ZA BLAGO IN STORITVE 72.175.000
409 REZERVE 1.000.000

41 TEKOČI TRANSFERI 62.870.000
410 SUBVENCIJE 1.417.000
411 TRANSFERI POSAMEZNIKOM IN GOSPODINJSTVOM 28.350.000
412 TRANSFERI NEPROFITNIM ORGANIZACIJAM IN USTANOVAM 10.614.000
413 DRUGI TEKOČI DOMAČI TRANSFERI 22.489.000

42 INVESTICIJSKI ODHODKI 115.048.000
420 NAKUP IN GRADNJA OSNOVNIH SREDSTEV 115.048.000

43 INVESTICIJSKI TRANSFERI 15-378.000
430 INVESTICIJSKI TRANSFERI 15.378.000

B) RAČUN FINANČNIH TERJATEV IN NALOŽB 0
C) RAČUN FINANCIRANJA 13.039.000

ZADOLŽEVANJE 13.039.000

Proračun je akt občine, s katerim so 
predvideni prihodki in drugi prejemki ter 
odhodki in drugi izdatki občine za obdob
je enega leta.
Predlog proračuna Občine Zavrč za leto 

2004 se je pripravil na podlagi zakonskih 
predpisov, proračunskega memorandu
ma, makrofiskalnega scenarija, 
proračunskih izhodišč za leto 2004 in 
proračunskega priročnika za sestavo 
občinskih proračunov za leto 2004.
Poleg že navedenih dokumentov nam je 

bil poslan tudi znesek primerne porabe, ki 
v letu 2004 znaša 90.159 tolarjev na prebi
valca in predstavlja tisti znesek, s katerim 
lahko oziroma mora občina zagotoviti 
izvajanje ustavnih in zakonskih nalog. 
Znesek primerne porabe določi Državni 
zbor RS ob sprejemanju državnega 
proračuna.
Obvezne naloge občine so naslednje: 

financiranje delovanja sistema (občinski 
svet, župan, občinska uprava), financiran
je vzdrževanja občinskih cest in druge 
kolektivne rabe, izobraževanje in otroško 
varstvo s prevozom otrok v šolo, finan
ciranje knjižnic in drugih kulturnih 
dejavnosti ter kulturnih zavodov, zdravst
vo, šport, sociala, urejanje in varstvo pros
tora, varstvo pred požarom ter elemen
tarnimi nesrečami.
Izračunana primerna poraba predstavlja

osnovo za nadaljnji izračun potrebne 
finančne izravnave za občine, katerih last
ni prihodki ne zadoščajo za izvajanje 
zakonskih in ustavnih nalog in med katere 
sodi tudi naša občina.
Izračunana primerna poraba za Občino 

Zavrč v letu 2004 znaša 144.699.878 tolar
jev, od tega znašajo lastni prihodki
45.882.000 tolarjev. Pripadajoča finančna 
izravnava za leto 2004 znaša 98.817.878 
tolarjev.
Pri pripravi proračuna so se upoštevala 

posredovana razpoložljiva finančna sred
stva iz Ministrstva za finance in drugi pri
hodki občine, ki se ne vštevajo med lastne 
prihodke.
Tako znašajo skupni prihodki

274.231.000 tolarjev. Največji delež v višini
137.060.000 tolarjev ali 49,98% predstavl
jajo davčni prihodki, sledijo jim transferni 
prihodki v višini 108.819.000 tolarjev ali 
39,86% in nedavčni prihodki v višini
28.352.000 tolarjev ali 10,34%.
Skupni odhodki znašajo 287.270.000 

tolarjev in so za 13.039.000 tolarjev višji od 
prihodkov. Največji delež odhodkov v 
višini 115.048.000 tolarjev ali 40,05% je 
planiranih za investicijske odhodke, sledi
jo jim tekoči odhodki v višini 93.974.000 
tolarjev ali 32,71% skupnih odhodkov, 
tekoči transferi v višini 62.870.000 tolarjev 
ali 21,89% skupnih odhodkov in investici

jski transferi v višini 15.378.000 tolarjev ali 
5,35% skupnih odhodkov.
Na podlagi funkcionalne klasifikacije 

odhodkov je največji delež planiranih 
odhodkov namenjen gospodarskim 
dejavnostim v višini 135.675.000 tolarjev 
ali 47,23% skupnih odhodkov. V to 
skupino odhodkov spadajo odhodki za 
kmetijstvo, turizem, cestno dejavnost in 
komunalne dejavnosti.
Sledijo jim odhodki za javno upravo - 

občinski svet, župan, občinska uprava in 
splošni odhodki v višini 45.109.000 tolar
jev ali 15,70% skupnih odhodkov. Za izo
braževanje in predšolsko vzgojo je plani
ranih 36.488.000 tolarjev ali 12,70% skup
nih odhodkov, za kulturo in šport
32.187.000 tolarjev ali 11,20%, za socialno 
varnost 16.985.000 tolarjev ali 5,91% skup
nih odhodkov, za javni red in varnost
7.698.000 tolarjev ali 2,68% skupnih 
odhodkov, za varstvo okolja 7.130.000 
tolarjev ali 2,48% skupnih odhodkov, za 
stanovanjsko dejavnost in prostorski 
razvoj 2.750.000 tolarjev ali 0,96% skupnih 
odhodkov, za civilno zaščito 1.780.000 
tolarjev ali 0,62% in za zdravstvo 1.468.000 
tolarjev ali 0,51% skupnih odhodkov.
Ob pripravi proračuna Občine Zavrč za 

leto 2004 smo se dobro zavedali, da so 
potrebe v občini mnogo večje, kot pa je za 
njih razpoložljivih sredstev. Zato so se
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najprej planirala sredstva za tiste naloge, ki smo jih dolžni izvajati po ustavi in zakonih, sledili so odhodki za investicije, za katere 
pričakujemo dodatna sredstva iz državnega proračuna. Šele nato so se upoštevale druge potrebe.
Proračun ni dokončen, saj so spremembe vedno možne in se jih lahko upošteva ob izdelavi rebalansa proračuna, ko se bomo morali 

zavedati, da bodo prihodki in odhodki uravnovešeni, kar pa lahko pomeni tudi, da s katero od investicij ne bo mogoče začeti.
Upamo, da se to ne bo zgodilo, ampak bomo lahko z veseljem poročali o pridobitvi novih virov finančnih sredstev, ki nam bodo 

omogočala začetek še dodatnih investicij ali vsaj priprave dokumentacije za investicije.
Pripravila:

Irena Horvat Rimele

JAVNI POZIV ZA VLAGANJE ZAHTEVKOV ZA VRAČILO VLAGANJ 
V JAVNO TELEKOMUNIKACIJSKO OMREŽJE

Nastopil je čas, ko gre v zvezi z 
vračanjem preplačil za telefonske 
priključke nekoliko bolj zares, kot je 
bilo občutiti doslej. Državna komisija 
za strokovno in tehnično izvedbo 
Zakona o vračanju je 06. 02. 2004 v 
Uradnem listu RS št. 10-11 objavila 
javni poziv za pričetek vlaganj 
zahtevkov za vračilo vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje, katere
ga prepis posredujemo v celoti:

1. Zahtevek lahko vložijo fizične osebe, 
lokalne skupnosti in njihovi pravni 
nasledniki, ki so z namenom pridobitve 
telefonskega priključka za osebe ali za 
druge sklenile pogodbo o vlaganju v javno 
telekomunikacijsko omrežje do vključno 
06. 04. 1998 s pravnimi predniki Telekoma 
Slovenije, d. d., in Samoupravnimi interes
nimi skupnostmi za poštni, telegrafski in 
telefonski promet (v nadaljevanju: SIS).

2. Priključnina in prispevek SIS se kot 
splošno obvezno plačilo za pridobitev 
telefonskega priključka, v višini, določeni 
s tabelo Ministrstva za informacijsko 
družbo, ne vrača.

3. Zahtevku je potrebno priložiti pogod
bo iz 1. točke javnega poziva. Če je iz 
pogodbe razvidno, da se pogodbena vred
nost določa tudi na podlagi računov in 
drugih verodostojnih listin ali dokumen
tov, je treba zahtevku priložiti tudi te 
dokumente. Če je upravičenec poleg

pogodbenega zneska plačal še 
priključnino in prispevek SIS, naj predloži 
dokazila.
4. Če zahtevek vloži oseba, ki ni pogod

bena stranka iz 1. točke, je treba zahtevku 
priložiti tudi dokaz o pravnem nasledstvu; 
fizične osebe naj priložijo sklep o 
dedovanju.

5. Zahtevki se vlagajo pri krajevno pristo
jnem državnem pravobranilstvu glede na 
sedež pravnega prednika Telekoma 
Slovenije, d. d., oziroma SIS, kjer so bila 
opravljena vlaganja, in sicer:
- Državno pravobranilstvo Ljubljana, 

Šubičeva 2, p. p. 649, 1001 Ljubljana,
- Državno pravobranilstvo, Zunanji odd

elek Celje, Trg celjskih knezov 10, 3000 
Celje,

- Državno pravobranilstvo, Zunanji odd
elek Koper, Ul. stare pošte 3, p. p. 431, 
6001 Koper,

- Državno pravobranilstvo, Zunanji odd
elek Kranj, Slovenski trg 1, 4000 Kranj,
- Državno pravobranilstvo, Zunanji odd

elek Maribor, Svetozarevska 6, p.p. 200, 
2001 Maribor,
- Državno pravobranilstvo, Zunanji odd

elek Murska Sobota, Kocljeva l/a, 9000 
Murska Sobota,

- Državno pravobranilstvo, Zunanji odd
elek Nova Gorica, Trg Kardelja 1, 5000

Nova Gorica,
- Državno pravobranilstvo, Zunanji odd

elek Novo mesto, Vrhovčeva 18, p. p. 79, 
8001 Novo mesto.

6. Rok za vložitev zahtevka je štiri mesece 
od objave tega javnega poziva in začne 
teči naslednji dan po objavi.
V skladu z zgoraj navedenim 

pozivom, obveščamo vse upravičence
(UPRAVIČENCI do vračila vlaganj so 

fizične in pravne osebe z območja Občine 
Zavrč in njihovi pravni nasledniki, ki so na 
podlagi sklenjenih pogodb med njimi in 
Krajevno skupnostjo Zavrč ali Občino 
Zavrč sofinancirali oziroma vlagali v 
izgradnjo telekomunikacijskega omrežja v 
obdobju od 01. 01. 1974 do 06. 04. 1998.), 
da podajo vlogo za vračilo vlaganj v 
javno telekomunikacijsko omrežje.
K vlogi, ki jo lahko podate na sedežu 

občine Zavrč, Zavrč 11, je potrebno 
priložiti:

VES DOKAZNI MATERIAL
(blagajniške prejemke, položnice, 
pogodbe ...)

PRIJAVO OPRAVITE NAJKASNEJE 
DO 15. MAJA 2004.
OBČINA ZAVRČ
komisija za zbiranje podatkov o obsegu 

in načinu vlaganj v telekomunikacijsko 
omrežje na območju občine Zavrč

Zavod Republike Slovenije za 
zaposlovanje 
OBMOČNA SLUŽBA PTUJ 
VODNIKOVA 2 
2250 PTUJ

Center za informiranje in poklicno sveto
vanje (ČIPS) - HIŠA INFORMACIJ Ptuj 

(Krempljeva ul. 2)
ČIPS je center za informiranje in pok

licno svetovanje na ravni regije. 
Osnovni namen takšnega centra je 
uporabnikom zagotoviti informacije o 
izobraževanju, usposabljanju, poklicih, 
trgu dela, skratka vse informacije, ki jih 
posameznik potrebuje pri iskanju 
zaposlitve in načrtovanju svoje kariere.

V ospredju so predvsem informacije o 
izobraževalnih programih (na različnih 
stopnjah), o zahtevah in pogojih za 
vključitev v te programe, o izobraževal
nih ustanovah, ki te programe izvajajo, 
o dijaških in študentskih domovih, o 
finančnih pomočeh pri študiju, o pokli
cih - njihovi naravi in zahtevah, o

možnostih zaposlitve, o delodajalcih in 
trgu dela ...
Tako v Evropi kot tudi v Sloveniji 

Zavod Republike Slovenije za zaposlo
vanje posveča vse večjo pozornost 
aktivni politiki zaposlovanja. Iz pasivnih 
oblik zaposlovanja, ki so bila pred leti 
glavna oblika dela z brezposelnimi, se
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prehaja na bolj učinkovite aktivne 
oblike dela. Poudarja se predvsem 
pomen posameznikove aktivnosti in 
večje samostojnosti pri odločanju.
Med najbolj učinkovite in ustrezne 

ukrepe za povečevanje konkurenčnosti 
delovne sile se uvršča vlaganje v 
človeške vire s pomočjo izobraževanja, 
usposabljanja, svetovanja in poklicne 
orientacije.
Če torej želimo spodbujati 

posameznikovo aktivnost, samostojnost 
pri odločanju in prevzemanju odgov
ornosti za lastne odločitve, mu je 
potrebno zagotoviti ustrezne pogoje. Te 
pogoje med drugim zagotavlja tudi novi 
ČIPS na Ptuju, saj so v njem dostopne 
objektivne in strokovno pripravljene 
informacije, ki so posamezniku v 
pomoč pri sprejemanju odločitev.
Z odprtjem CIPS-a na Ptuju, ki smo ga 

zaradi razširjene in dopolnjene ponudbe 
informacij poimenovali kar HIŠA 
INFORMACIJ, želimo izboljšati 
dejavnost poklicnega informiranja in 
svetovanja v lokalnem okolju ter zago
toviti dostopnost informacij (o 
izobraževanju, usposabljanju, poklicih, 
trgu dela, lokalnih delodajalcih ...) čim 
širšemu krogu uporabnikov.
Center je namenjen tako mladini kot 

odraslim, ki potrebujejo informacije ali 
poklicno svetovanje za vključitev v izo
braževanje in delo, hkrati pa nudi 
možnost tudi lokalnim delodajalcem, da 
predstavijo svojo dejavnost.

Zavod Republike Slovenije za 
zaposlovanje
V Centru za informiranje in poklicno 

svetovanje oz. HIŠI INFORMACIJ na 
Ptuju lahko posamezniki pridobiljo 
naslednje informacije: opise poklicev, 
objave prostih delovnih mest, informa
cije o gibanjih na trgu dela, možnostih 
zaposlovanja v določenem poklicu 
(prosta mesta, število brezposelnih), 
podatke o delodajalcih oz. delovnih 
organizacijah, podjetjih v lokalni skup
nosti, priročnike za pisanje prošenj, 
vodenje razgovorov z delodajalci ter

drugo strokovno literaturo s področja 
poklicne orientacije, izobraževanja, 
zaposlovanja, navodila in pripomočke 
za učinkovitejše iskanje zaposlitve, 
računalniške programe za samostojno 
načrtovanje poklicne poti, informacije o 
srednješolskih, višješolskih,
visokošolskih in univerzitetnih pro
gramih, informacije o možnostih izo
braževanja in usposabljanja (redno in 
izredno izobraževanje, pridobivanje cer
tifikatov, izpopolnjevanje, prekvali
fikacije), o možnostih poklicnega 
usposabljanja in študija v Evropski uniji 
in pridruženih članicah, o možnostih 
finančne pomoči za izobraževanje in 
usposabljanje (štipendije, posojila, fun
dacije), razpise Ministrstva za šolstvo in 
šport, objave vajeniških učnih mest, 
informacije o dijaških in študentskih 
domovih ter informacije o možnostih 
izpopolnjevanja in usposabljanja.
Vendar ČIPS na Ptuju ne ponuja samo 

informacij, ampak se v njem odvijajo 
tudi številne aktivnosti:

■ informiranja (skupinske in individu
alne oblike informiranja),

■ individualno in skupinsko svetovanje 
pri načrtovanju poklicne poti,

■ individualno svetovanje pri načrto
vanju izobraževalne poti,

■ testiranja in poglobljena individualna 
svetovanja za brezposelne osebe,

■ organiziranje predavanj o poklicih,

• pogovori z delodajalci (predstavitve 
poklicev).

HIŠO INFORMACIJ (CDPS) na Ptuju 
lahko obiščete vsak delovni dan v tednu 
od 8. do 15. ure, v sredo do 16. ure in v 
petek do 13. ure, (od aprila 2004 do 16. 
ure) na Krempljev! ul. 2 na Ptuju.

Dodatne informacije pa lahko dobite 
na telefonski številki 02/749 23 44.

Veselimo se Vašega obiska!

Članek pripravila:

koordinatorica področja poklicne
orientacije 

mag. Dunja Petak 

Direktorica Območne službe Ptuj 

VLASTA STOJAK

Zavod Republike Slovenije za 
zaposlovanje

tel. 02 749 23 35, 749 23 10 

fax 02 749 23 20 

www.ess.gov.si

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec, in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s.p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih premjejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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TURISTIČNA CONA HALOZE - ZAGORJE ODPRTA ŽE JUNIJA

V Zavrču bo le začetek ...

Zemljevid z označbami vseh prehodnih mejnih točk, spreha
jalnih in pohodniških poti, konjeniških poti, kolesarskih poti, 
zanimivejših turističnih zanimivosti in z dodatkom ponud
nikov tako gostinske kot tudi nastanitvene ponudbe za 
območje nove turistične cone Haloze - hrvaško Zagorje, je v 
razvojni agenciji Halo že izdelan. Uradno naj bi turistično 
cono odprli junija, potem ko bo Slovenija že vstopila v EU.
Meddržavna turistična cona bo tako turistom, ki se bodo

gibali znotraj nje, ponudila neomejeno in prosto gibanje brez 
potnega lista, potrebna bo le posebna prepustnica. Tako si 
bodo prehod državne, v bodoče bo to Schengenska meja, tur
isti na eni in drugi strani lahko privoščili brez potnega lista - 
od Zavrča do Rogatca. V turistični coni turistom ponujajo 
bogato ponudbo, večje turistične zanimivosti, mednje pa 
spada tudi Zavrč z okolico.
Jernej Golc, direktor Razvojen agencije Halo, sicer tudi 

pripravljavec omenjenega projekta, pa nam je povedal, da si 
od njega veliko obeta, sicer pa katere bodo prednosti tur
istične cone in kaj bo ta dejansko ponudila, bo že veliko bolj 
jasno po uradnem odprtju, ki ga načrtujejo v mesecu juniju. 
Omenjen projekt, vreden okrog 80 milijonov tolarjev (vanj sta 
investirali obe državi), pa je Golc pred časom predstavil tudi 
ministru za notranje zadeve Radu Bohincu na delovnem 
srečanju županov v Žetalah. Tam je Golc tudi omenil, da bodo 
ponudnike (vinogradnike in izletniške kmetije) bodoče tur
istične cone Haloze - Zagorje, katere nosilke so Zavrč in vse 
ostale haloške občine, v sosednji Hrvaški pa 12 obmejnih 
občin, posebej predstavili tudi na sejmu Počitnice na 
Gospodarskem razstavišču v Ljubljani. Sejem je bil od 19. do 
23. marca; tam so se s ponudbo vrhunskih vin iz Haloz v 
okviru Vinoteke Halo vinogradniki in kletarji več kot odlično 
predstavili.

TM

EKIPA RADIA PTUJ ZARAJŽALA V TURŠKI VRH

Januarska oddaja med krajani Turškega Vrha
V hladnem januarskem večeru je v prostorih završkega dvorca nastala še ena radijska oddaja Radia Ptuj 

Rajžamo iz kraja v kraj, gostje v oddaji pa so bili znani Turčani.
O življenju in delu v zimskih mesecih, o skrbi za vinsko kapljico in ohranjanje nekaterih, skoraj že pozabljenih vaških 

običajev, smo prijetno klepetali s Slavkom Kokotom, Konradom Janžekovičem, Terezija Kokot, Martinom Težakom, 
predsednikom TD Zavrč, za veselo razpoloženje pa je poskrbel harmonikar Anton Lozinšek

TM

Gostje med snemanjem oddaje v dru bi s tonskim tehnikom Petrom 
Kukovcem.

Veselo je bilo tudi za po zaslugi Antona Lozitiška in njegove har
monike.
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V DRENOVCU BO MALOOBMEJNI PREHOD MED SLOVENIJO IN HRVAŠKO

Odprt verjetno še pred vstopom v EU
1. maj in vstop Slovenije, kot ene izmed novih 12. članic, v Evropsko unijo, je vse bliže. Še slab mesec je do 

svečanega dogodka in takrat bo tudi ob meji s sosednjo Hrvaško, na območju občine Zavrč, marsikaj drugače.

Ob mednarodnem mejnem prehodu v 
Zavrču bo občina po 1. maju dobila še 
maloobmejni prehod v Drenovcu (do tja 
zaenkrat vodi le makadamska cesta), 
kjer pa bo mejo lahko prestopala le 
določena kategorija ljudi. Prehodno 
mesto je bilo še sredi marca v fazi 
izgradnje, h koncu so šla še zadnja dela 
in komandirka Postaje mejne policije 
Zavrč Otilija Medved nam je povedala, 
da je prehod v zaključni fazi, le izvajalec 
še mora odpraviti določene napake. 
Prehod bo najverjetneje pripravljen za 
odprtje že pred 1. majem, je še povedala 
komandirka, ob tem pa dodala, da bo 
otvoritvena slovesnost velik dogodek; 
tako za občino kot tudi za policijo in 
carino, zato se tega v lokalni skupnosti 
lahko zares veselijo.

TM

fe

lip i k
Rlroem SLOVENIJI
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PREVENTIVNI PROJEKT POLICIJE

V časopisih se dokaj pogosto 
pojavljajo članki o nasilju med vrst
niki v šolah. Ko preberemo tak 
članek, ponavadi pomislimo, da se 
to dogaja nekje drugje in nekomu 
drugemu, le malokdaj pa pomis
limo, da bi to lahko bili naši otroci 
oziroma vaš otrok.
Policijske statistike kažejo, da se število 

nasilnih kaznivih dejanj stalno 
povečuje. Z naraščanjem splošne 
nestrpnosti pa narašča nasilje tudi v šoli. 
Raziskave v Sloveniji kažejo, da je v 
osnovnih šolah več kot 20% otrok žrtev 
"vrstniškega nasilja", povzročiteljev pa je 
približno 12%.
Izraz "vrstniško nasilje" v šoli pove, da 

gre za nasilje, ki se dogaja v šoli, v okoli
ci šole ali na poti v šolo ali iz nje, žrtev 
in povzročitelj pa sta vrstnika. Pri tem je 
pomembno zlasti neravnovesje moči. 
Trpinčeni otrok je telesno ali psihično 
šibkejši, zato se težko ubrani napadov 
vrstnikov (posameznika ali skupine). 
Med vrstniki se dogaja več oblik nasil

ja, najpogostejše ugotovljene oblike so:
- telesno ali fizično nasilje (odrivanje, 

brcanje, boksanje, klofutanje, lasanje, 
pljuvanje, omejevanje gibanja ipd.);

Nasilje v šoli
- besedno ali verbalno nasilje (žaljivke, 

žaljivi vzdevki, razširjanje lažnih gov
oric, žaljivo pisanje po zidovih ali 
straniščih ipd.);

- duševno ali psihično nasilje (izločanje 
iz skupine, osamitev, grožnje, žaljive 
kretnje, ustrahovanje, trpinčenje, 
nacionalizem ipd.);
- ekonomsko nasilje ali izsiljevanje 

(zahteva po denarju ali drugih material
nih dobrinah, tako je na primer popu
larno predvsem odvzemanje mobilnih 
telefonov, žrtve morajo pisati 
nasilnežem domače naloge, pomagati 
pri goljufanju v šoli ipd.);
- spolno nasilje (otipavanje, siljenje k 

spolnim aktivnostim ipd.).
Večina navedenih oblik nasilja se zgodi 

v šolskih prostorih, in sicer so to 
stranišča, jedilnice, šolska igrišča, hod
niki in garderobe.
Da bi zmanjšali nasilje med vrstniki v 

šolah, je slovenska policija pripravila 
preventivni projekt, ki ga bosta vodja 
policijskih okolišev Janko LORBEK in 
Miran MALTARIČ predstavila učiteljem 
in učencem od tretjega do devetega 
razreda osnovnih šol Zavrč, Cirkulane in 
Gorišnica.

UPORABA PIROTEHNIČNIH 
IZDELKOV ...

Ena od oblik izvajanja nasilja med vrst
niki je tudi uporaba pirotehničnih 
izdelkov, ki se bo ponovno pojavila v 
času velikonočnih in prvomajskih 
praznikov. Uporaba pirotehničnih 
izdelkov je določenim posameznikom 
in skupinam v zabavo, za večino pa to 
pomeni določeno nasilje.

Spoštovani občani, kljub prizadevan
jem policije za zmanjšanje uporabe 
pirotehničnih sredstev vas ponovno 
seznanjamo in menimo, da to ni le nalo
ga policije, ampak je to skrb vseh, še 
posebej pa staršev, skrbnikov in učitel
jev, da z opozarjanjem ter s svojim last
nim vzgledom pripomorejo k 
preprečevanju in zmanjšanju neželenih 
posledic.

Želimo vam, da velikonočne in prvo
majske praznike preživite lepo in pred
vsem varno.

Kolektiv PMP Zavrč
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OBČINSKA ORGANIZACIJA RK ZAVRČ

Bili smo na krvodajalski akciji
Decembra lani smo sprejeli pro

gram dela in finančni načrt 
Občinske organizacije Zavrč za to 
leto. Pri Obtnočnem združenju RK 
Ptuj pa je bil prav tako že decem
bra sprejet plan krvodajalskih 
akcij za prvo trimesečje v tem letu. 
Naš dan odvzemov je bil 16. februar. 

Na akciji se nas je zbralo dvajset krvoda
jalcev, kar je največje število doslej. 
Posebno smo bili veseli, da je prišlo kar 
nekaj tistih, ki so prvič darovali kri. Vsi

SEZNAM KRVODAJALCEV:

so bili deležni majhne pozornosti na 
transfuzijskem oddelku - dobili so 
posebno čestitko in zahvalo.
Po končani akciji smo si nameravali 

najprej ogledati center za ravnanje z 
odpadki, ker pa še podjetje ni bilo v 
celoti preseljeno s prejšnje lokacije, pa 
tudi vreme ni bilo najbolj primerno, smo 
se odločili, da se ustavimo pri Martinu 
Težaku v Turškem Vrhu. Srečanje je bilo 
prijetno, ob spontanem razgovoru in 
iskrivih šalah smo se nasmejali tudi do

solz.
Naša naslednja akcija bo v prvi polovi

ci avgusta in bo namenjena počastitvi 
praznika naše občine. Vsem krvodajal
cem iskrena hvala za darovano kri, ki 
rešuje življenje.
Že sedaj pa vas vabim, da ponovno 

pridete tudi naslednjič in s svojim 
humanim dejanjem pomagate 
sočloveku v stiski.

Vida Milunič

ANTON BELŠAK, Turški Vrh 71/a, MINKA KUKEC, Hrastovec 28, ALOJZIJA POHOREC, Hrastovec 80/c, TEREZIJA BELŠAK, Turški Vrh 71/a, KRISTINA 
KOKOT, Hrastovec 3/a, MARJAN KRAJNC Zavrč 3, NADA KUKOVEC, Goričah 8, MARTIN KOROŠEC, Hrastovec 26/e, TATJANA KRAJNC Hrastovec 
134, MATJAŽ ZELENIK, OŠ Zavrč, STANISLAV IVANČIČ, Hrastovec 73/a, JOŽEF BELŠAK, Hrastovec 30. TEREZIJA ZEBEC, Hrastovec26/a, SONJA MAJ
CENOVIČ, Hrastovec 39, STANISLAV ŠKRINJAR, Turški Vrh 14, VIDA MILUNIČ, Gorenjski Vrh 21, PETER KUKOVEC Goričak 7, ŠTEFAN TEŽAK, Turški 
Vrh 5, ANDREJKA LAZAR. Turški Vrh 16/a, BRIGITA LUŽNIK, Hrastovec 28, ŠTEFKA KORNET. Pestike 5, STANKO KORNET, Pestike 5.

Vsem krvodajalcem iskrena hvala! OO RK Zavrč

PLANINCI SMO IMELI OBČNI ZBOR
Člani Planinskega društva Haloze, odsek Zavrč, smo se v soboto, 24. 0L 2004, zbrali na 7. volilnem občnem 

zboru v občinski zgradbi v Vidmu pri Ptuju skupaj s sosedi planinci iz ostalih haloških občin.
Vsi zadolženi so podali svoja poročila o delu v preteklem letu, potrdili zaključni račun planincev za leto 2003, 

izvolili smo novi upravni in nadzorni odbor ter sprejeli plan dela za leto 2004.

Plan prireditev v letu 2004
Mesec/dan Smer pohoda Vodja

07. februar Sv. Trojica v Halozah B. Marinič, I. Božičko
12. april 
Pomladansko

Donačka gora B. Marinič

kolesarjenje Ptujska Gora I. Božičko
29. maj Borl-Cirkulane PD Ptuj
12. junij Dravci-Videm.

(Praznik Občine Videm) J. Cafuta
03. julij Nočni pohod po občini

Zavrč ob polni luni. J. Bratuša
07. avgust Pohod po občini Zavrč 

v počastitev praznika
občine J. Bratuša

25. september družinski pohod

Jesensko
Podlehnik-VV/Dolgo, I. Pernek, B. Marinič

kolesarjenje Rogatec I. Božičko
20. november Leskovec-sv. Avguštin J. Kozel

Članarina za člane PD Haloze:
Članstvo B 4.000,00 SIT
Član C (otrok) 1.000,00 SIT

Člani PD Haloze, ki plačajo članarino, imajo 
določene ugodnosti (PZS), lahko pa ste tudi 
samo simpatizer in se udeležujete pohodov.
V počastitev kulturnega praznika smo izvedli 

61. pohod k sv. Trojici v Občini Podlehnik, 
ogledali smo si etnografske značilnosti Haloz 
ter Občine Podlehnik.

Naslednji pohod bomo izvedli na velikonočni ponedeljek, 12. aprila, na 
Donačko goro. Z avtobusom se bomo odpeljali pod Donačko goro ali 
do Rudijevega doma, nato pa mahnili na vrh. Zaradi naročanja avtobusa 
se lahko vsi zainteresirani prijavite pri Jožici Bratuša na tel. 761-2131 
(zvečer).
Ura odhoda bo javljena naknadno.

Planinsko društvo Haloze 
Vodja odseka Zavrč 

Jožica Bratuša
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Po občnem zboru kulturnikov
Završki kulturniki smo svoj 

obračun z delom v letu 2003 oprav
ili že 7.2.2004. Počaščeni smo bili 
tudi z obiskom g. Vuk Mirana in 
svetnika Rojko Dušana, Peter 
Vesenjak, podžupan, in Marta 
Bosilj, svetnica, pa sta člana KUD-a.

Završki ljubiteljski kulturniki se ukvar
jamo s tistim, kar nas v resnici veseli, to 
je večinoma prepevamo in godemo. 
Mislim, da smo na tem področju 
uspešni, seveda tudi počnemo še kaj 
drugega, npr. plešemo, ustvarjamo 
slikarska dela, pišemo pesmi, seveda ne 
vsi. Iščemo še skrite igralske talente.

Kaj smo torej delali?
V mesecu februarju smo našim ljudem 

dali na brezplačni ogled komedijo, v 
marcu smo skupaj z OS pripravili prosla
vo ob materinskem prazniku.
Otroška folklorna skupina Zavrč se

Veselje do domačega petja in igranja druži člane našega KUD-a

nr| E, \

■ 1m . pš

■«, 1
Otroška folklorna skupina pred odrom

Kaj pa bo letos v KUD-u?
Poleg ustaljenih gostovanj in nastopov 

v domačem kraju si ljudske pevke želijo 
izdati tretjo kaseto svojih pesmi, KUD pa 
želi proslaviti 10-obletnico uradnega 
delovanja, radi pa bi počastili tudi 100- 
letnico rojstva igralca Maksa Furjana, po 
katerem ima KUD ime.
Na občnem zboru se je zamenjalo tudi 

vodstvo KUD-a. Predsednica je postala 
ga. Vida Milunič.
Kulturniki si sedaj najbolj želimo svoj 

prostor in obnovljeno kulturno dvora
no. Govorijo, da se nam bodo želje 
kmalu uresničile. Upamo, da res!
"Kultura je tisto, kar ostane, ko 

vse pozabimo."

Trezika Majcenovič

je prvič predstavila na območni reviji 
otroških folklornih skupin v Dornavi.
Ob občinskem prazniku smo tri 

združena društva pripravila likovno - lit
erarni popoldan v domu upokojencev: 
likovno se je predstavila ljubiteljska 
slikarka Anica Zupanič, mlade recita- 
torke pa so prebirale pesmi pesnika 
Marjana Brunca. Seveda so naše sekcije 
sodelovale tudi na osrednji občinski 
prireditvi.
Ob 3. decembru, ki ga v Sloveniji že 

nekaj časa imenujejo Ta veseli dan kul
ture (dan Prešernovega rojstva), smo 
tudi sami pripravili veseli večer z gosti 
od drugod. Poleg pevk in pevcev smo si 
ogledali tudi skeč Policaj koracaj, po 
prireditvi pa so nam domači vinogradni
ki pripravili pokušnjo svojih vin. Bilo je 
zanimivo in veselo!

Mlade plesalce pa je ozvočenje pregnalo z 
odra in mamice niso mogle dobro videti svo

jih otrok
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZAVRČ
V našem društvu smo v teh zimskih mesecih urejali sprotne birokratske naloge - pobiranje članarine in 

včlanjevanje novih članov, kolektivno zavarovanje, izpolnjevanje dohodninskih napovedi ...
Zdaj, ko pa je sonce že nekoliko prijaznejše, pa že razmišljamo in načrtujemo najprej nakupovalni izlet v Madžarsko, nato 

pa še izlet, kjer si bomo ogledali določene znamenitosti in si vzeli tudi čas za prijetno druženje. Lokacija še ni dorečena.
Kot je že tradicionalno, bomo opravili v maju redni občni zbor društva - letos bo to 22. maja. Zato bodo kmalu stekle 

priprave na občni zbor.
Udeležili se bomo tudi srečanja upokojencev, ki ga bo organizirala Pokrajinska zveza društev upokojencev "Spodnje 

Podravje" Ptuj v mesecu juniju. Zveza društev upokojencev Slovenije nas je že povabila na tradicionalno srečanje upoko
jencev iz celotne države, ki bo letos 24. junija na letališču v Slovenj Gradcu. Pričakujemo, da se bomo zapeljali na to srečanje 
s polnim avtobusom naših članov.
Vsem našim članom in ostalim občanom želimo prijetne velikonočne praznike!

AKCIJA TOLAR
Občinski svet občine Zavrč je na seji v mesecu febmarju potrdil 
izvajalca del za dobavo in navoz gramoza na občinske ceste v 
letu 2004.
Zaradi navedenega vabimo občane občine Zavrč , da podajo 
vlogo oz. prijavo za nabiralno polo v roku treh (3) tednov, 
najpozneje pa do konca aprila 2004. Po preteku navedenega 
datuma ni več možna prijava.
V letu 2004 je možno naročiti naslednje vrste gramoza:

OPo prejemu vlog bo Odbor za gospodarstvo prijave pregledal 
in izdal pole za zbiranje sredstev v akciji TOLAR + TOLAR. 
Občani, ki bodo prejeli polo, morajo sredstva zbrati v ENEM 
MESECU. Po preteku navedenega časa se akcija zaključi in ni 
več možno naročiti gramoza.

01. Drobljenec iz kamnoloma POLJČANE 
frakcija od 8-16 mm, 1 avto / m 3 32.000,00

02. Drobljenec iz kamnoloma POLJČANE 
frakcija od 16-31 mm, 1 avto / m 3 32.000,00

03. Drobljenec iz kamnoloma POLJČANE 
frakcija od 0-32 mm, 1 avto / m 3 32.000,00

+ TOLAR
04. Drobljenec iz kamnoloma PLETERJE 

frakcija od 0-l6mm, 1 avto / m 3 39.000,00

05. Drobljenec iz kamnoloma PLETERJE 
frakcija od 0-32 mm, 1 avto / m 3. 37.000,00

06. Drobljenec iz kamnoloma LEPOGLAVA, 
frakcija od 8-16 mm, 1 avto / m 3- 42.000,00

07. Drobljenec iz kamnoloma LEPOGLAVA 
frakcija od 16-31 mm, 1 avto / m 3. 42.000,00

08. Drobljenec iz kamnoloma LEPOGLAVA 
za frakcija od 0-31 mm, 1 avto / m 3. 42.000,00

ZAVRŠKI GASILCI ZBRANI NA 63. OBČNEM ZBORU

Za predsednika Antona Bratuša
V PGD Zavrč so v soboto, 13. 

marca, pripravili redni občni zbor, 
nanj pa povabili gasilce iz bližnjih 
gasilskih društev, tudi iz DVD 
Dubrava-Lovrečan, prijatelje iz 
Obergralle v Avstriji, delovnega 
srečanja pa so se udeležili še 
podžupan Peter Vesenjak, poveljnik 
OGZ Ptuj Zvonko Glažar, član 
predsedstva OGZ Branko Kostan
jevec in še nekateri iz vodstva zveze 
ter predstavniki završkih društev. 
Občni zbor je vodil Rado Škrjanec, s 
poročili o delu društva v preteklem 
letu pa sta gasilce nagovorila zdaj 
že bivši predsednik Jože Gregu rec 
in poveljnik Branko Skok.
Jože Gregurec je med vrsticami spom

nil na lanskoletne dogodke, še posebej 
pa na 16. avgust lanskega leta, ko so 
završki gasilci krstili novo, težko 
pričakovano gasilsko vozilo. Za gasilce 
je bilo novo vozilo lani glavna skrb, je 
dejal Gregurec, ob tem pa se zahvalil 
tako županu Miranu Vuku kot 
občinskim svetnikom in prav vsem, ki 
so znali prisluhniti potrebi po novem 
vozilu. Spomnil je še na mnoge druge 
dogodke, kjer so bili gasilci zraven, še

Najbolj so letos v društvu ponosni na 8 novih članov, posebej na članice

posebej pa je izpostavil izobraževanje, Zelo natančno je delo društva v opera- 
ki v završkem PGD tudi sicer ostaja tivi v letu 2003 orisal poveljnik Branko 
prednostna naloga. Skok, ki se je zahvalil vsem za pomoč



April 2004 Stran 13

Pregled operativnega dela je poda! 
poveljnik Branko Skok

pri nabavi novega vozila, za mnoge 
strokovne nasvete pa še posebej OGZ 
Ptuj in PGD Ptuj. Skok je omenil še 
nekatere dogodke, pri katerih so sode
lovali završki gasilci, tudi na praznovan
ju 110-letnice društva v Obergralli so 
bili, lani pa so bili delavni še na tek
movalnem področju. Omenil je še 6 
požarov in na srečo ti niso bili večje 
razsežnosti. Podobne naloge na 
področju operative pa završke gasilce 
čakajo tudi v letu 2004, ko bodo v 
društvu strmeli k potrebi po več znanja.

Poveljnik OGZ Ptuj Zvonko Glažar
je lani pozorno spremljal delo PGD 
Zavrč, tako je dejal na občnem zboru, in 
ob tem pohvalil završke gasilce, ki so 
dali svoj prispevek k uspešnemu delo
vanju območne gasilske zveze. Izrazil je 
zadovoljstvo, da imajo župani in 
občinski sveti štirih občin, tudi završke, 
izjemen posluh za gasilce, tudi zato ni 
bojazni za obstoj gasilstva, je dodal 
Glažar, ki je posebej omenil še smer
nice, po katerih pridobivajo ljudi v 
gasilske vrste. Tudi gasilska tehnika, ki 
jo nabavljajo v okviru zveze, je v skladu 
s standardi GZ Slovenije, je poudaril 
Glažar, dotaknil se je tudi lanskoletnih

požarov, največji med njimi je bil v 
Stojncih, omenil je številna izobraževan
ja, med načrti pa spomnil na obnovo sis
tema alarmiranja in obnovo operativnih 
načrtov v lokalnih skupnostih.

"MEJA MED DRŽAVAMA NE 
SME BITI OVIRA ZA GASILCE"
Tudi Peter Vesenjak in Branko 

Kostanjevec sta završkim gasilcem česti
tala za dobro, predvsem pa uspešno 
opravljeno delo v preteklem letu, gostje 
iz Hrvaške pa so menili, da meja, ki je 
gasilci sicer ne poznajo, tudi v prihodnje 
ne sme predstavljati ovire.
Po uspelih nadomestnih volitvah pa 

ima PGD Zavrč tudi novo vodstvo. Po 
16 letih je predsednika Jožeta Gregureca 
zamenjal Anton Bratuša ml., Gregurec je 
dobil mesto podpredsednika, poveljnik 
ostaja Branko Skok, nova tajnica društva 
je Sonja Fošnarič, Rado Škrjanec pa novi 
predsednik nadzornega odbora.

Stari in novi predsednik PGD Zavrč

V društvu so završki gasilci sprejeli 8 
novih članov, med njimi sta tudi dve 
članici, zaslužnim gasilcem pa so 
podelili tudi posebna priznanja. Ivan 
Korpar je prejel priznanje za 20 let dela 
v društvu med dobitniki priznanj pa sta 
tudi Emil Kočevar in Peter Lorbek.

POSEBNA ZAHVALA DOLGO
LETNEMU PREDSEDNIKU
Posebno darilo pa so v društvu priprav

ili tudi za dosedanjega predsednika

Gasilnih posebne vrste ob slovesu od 
funkcije

Jožeta Gregureca, ki se je tistega večera 
svojih začetkov v gasilstvu takole spom
nil:

"Še dobro se spominjam, da sem se v 
gasilsko društvu vključil leta 1971, za to 
pa me je navdušil moj že pokojni sosed 
Tomaž Murkovič. Najprej sem bil v 
društvu šofer, nato pa se je moja pot 
vzpenjala, 6 let sem bil tudi pod
predsednik, zdaj pa kar dolgih 16 let 
predsednik društva. Ta leta so bila zame 
zelo lepa in vesela, predvsem pa delav
na, tudi brez težav kdaj ni. Ampak zmer
aj pravim, če si vesten in strpen gasilec, 
potem prebrodiš vse težave. Spomnim 
se enega hujših požarov, bilo je na 
novega leta dan, ko v društvu še avto
mobila sploh nismo premogli, pa so nas 
poklicali gasit. Kaj mi je drugega pre
ostalo, kot da sem naložil opremo in 
gasilce in jih kar s svojim tovornjakom 
zapeljal v Pestike. Na pogorišču so rešili, 
kar seje rešiti dalo ...
Gasilstvo mi je od nekdaj veliko pome

nilo, dogodkov povezanih z gasilstvom 
je ogromno, vsak je zame dragocen in 
ponosen sem na vse, kar smo v 
završkem gasilskem društvu uspeli 
narediti. Človek se na gasilstvo tudi 
čustveno naveže in prav je tako. V gasil
stvu ostajam, delali bomo naprej in 
obljubim, da bom še bolj pomagal pri 
napredku društva."

Tatjana Mohorko
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Zastavljeni cilji v ŠD Zavrč se uresničujejo!
20.02.2004 je ŠD Zavrč izvedlo svoj 

11. občni zbor v samostojni Sloveniji. 
Udeležilo se ga je 51 članov.
V prvem delu je podal poročilo predsed

nik Športnega društva Zavrč Roman VUK, 
ki je povedal, da so začrtani cilji do sedaj v 
večji meri uspeli, predvsem izgradnja 
novega glavnega stadiona z avtomatskim 
namakalnim sistemom in lastnim virom 
vode (vodnim zajetjem, ki bo zadoščalo za 
namakanje vsaj dva meseca v sušnih 
obdobjih), s sodobno ograjo, izgradnjo 
pomožnega igrišča ter tribun. Uredilo pa 
se je tudi še vadbeno igrišče ob Dravi.
Za omenjene investicije je bilo 

porabljenih okrog 20 milijonov tolarjev, 
pridobljenih s strani občine Zavrč in spon
zorjev.
V nadaljnjem planu sledi še dograditev 

garderob in slačilnic ter pripadajočih pros
torov (obveznih garderob po predpisih, 
kurilnice, pralnice, klubske sobe ...), za 
kar bo potrebno zbrati in pridobiti še lepo 
vsoto tolarjev. Dela se bodo začela takoj v 
spomladanskem delu.
Na zboru so bili podani doseženi rezultati 

iz nogometne in šahovske sekcije in ugo
tovili so, da so bili zastavljeni cilji na obeh 
področjih doseženi, lahko rečemo celo

Tako pa čaka novi stadion pred prvo tekmo!

presenetljivi, druge sekcije za preteklo 
leto niso izstopale.
Predvsem izstopa nogometna sekcija oz. 

NK Zavrč, ki se je v preteklem letu pote
govala, za uvrstitev v finale pokala MNZ 
Ptuj, kar nam je tudi uspelo. Tako bo v 
spomladanskem delu, 15. 04. 2004, odi
grana finalna tekma z drugoligašem 
Aluminijem iz Kidričevega.
Že s to uvrstitvijo pa se je NK Zavrč 

uvrstil v tekmovanja za pokal NZS 
Slovenije, ki se bodo začela v mesecu juli
ju 2004, NK Zavrč pa bo tekmoval z 
najboljšimi ekipami iz I., II. SNL in III. SNL.
V 1. ligi MNZ Ptuj pa smo bili na koncu 

jesenskega dela drugi (le točko za prvim 
mestom).
Zaradi naraščanja kvalitete same igre v tej 

ligi smo v spomladanskem delu ekipo še 
okrepili z nekaj novimi igralci, saj je zas
tavljen cilj, da dosežemo 1. mesto v I MNZ 
ligi, nato pa uvrstitev v III. SNL (slovensko 
nogometno ligo).
Po enoletnem premoru bomo spet lahko 

zaigrali na domačem, težko pričakovanem 
novem igrišču, kar smo pričakovali najbolj 
nestrpno, tako da bomo lahko spet pred 
zvesto domačo publiko, ki nas spremlja na 
vseh domačih in gostujočih tekmah.

Sedaj ko smo zgradili novo igrišče ter 
okolico, pa je NZS izdala pravilnik o licen
ciranju nogometnih klubov za I. SNL, II. 
SNL, in III. SNL, s čemer nam je spet 
zagodla, saj bomo morali imeti v primeru 
uvrstitve v III. SNL, vse pogoje, ki so nave
deni v pravilniku, da lahko sploh 
nastopamo v III. slovenski nogometni ligi.
Ti pogoji zajemajo povečanje števila 

sedežev na tribuni, katerih mora biti naj
manj 500, najmanj štiri garderobe za tek
movalce s pripadajočimi tuši, posebna pis
arna za sodnike oz. delegata, posebne 
garderobe s tuši za sodnike, poseben 
prostor za medije, iz katerega je neoviran 
pogled na celotno igrišče, poseben pros
tor za nudenje prve pomoči gledalcem in 
tekmovalcem s pripadajočo opremo, dele
gatu in medijem mora biti omogočen tele
fon, računalnik, telefaks ...
Eden od pogojev pa je tudi, da moramo 

imeti vsaj štiri mlajše selekcije igralcev do 
18. leta starosti s trenerji s primerno licen
co. Zato ob tej priložnosti pozivamo vse 
starše, da svoje otroke pripeljejo v NK 
Zavrč, kjer bodo lahko svojo energijo 
porabili, pri tem pa našemu klubu veliko 
pomagali ter ponesli ime Zavrča širom po 
Sloveniji.

Spoštovani Zavrčani, vabimo vas, da nas 
pridete vzpodbujat pri igri po naslednjem raz
poredu tekem:

DATUM URA EKIPE
27. 03. 04 15.00 ZAVRČ : GEREČJA VAS
10. 04. 04 16.30 ZAVRČ : BOČ
15. 04. 04 16.30 ZAVRČ : ALUMINIJ
17. 04. 04 17.00 Slov. vas : ZAVRČ
24. 04. 04 17.00 ZAVRČ : VIDEM
27. 04. 04 17.00 ZAVRČ : PODLEHNIK
01. 05. 04 17.00 DORNAVA : ZAVRČ
08. 05. 04 17.00 ZAVRČ : SKORBA
16. 05. 04 17.00 BUKOVCI : ZAVRČ
22. 05. 04 17.00 ZAVRČ : GORIŠNICA
29. 05. 04 17.00 MARK 69 ROG. : ZAVRČ

ŠPORTNI POZDRAV!
I. Belšak

ŠAH V ŠOU
Januarja 2003 smo začeli na naši šoli, v Zavrču, s 
šahovskim krožkom. Pobudnik tega je bil g. Martin 
Majcenovič, ki trenira šolske otroke v šahu v 
Cirkulanah že več let. Seveda so vidni rezultati le-teh, 
saj dosegajo na področnih tekmovanjih med osnovni
mi šolami že najvišje rezultate.

Z močno željo, voljo in navdušenjem dosegajo završki učenci 
že tudi prve uspehe.
Na šoli v Cirkulanah pomaga pri koordinaciji vseh teh

priprav, načrtov in samih tekmovanj Dragica Kolednik, na šoli 
v Zavrču pa Erna Friščič.
V letu 2003 se je v šahovski krožek vpisalo 18 učencev, z 

novim šolskim letom pa je interes tako narasel, da jih je sedaj 
že 36. Zato smo jih morali razdeliti v dve skupini. Ob četrtkih, 
po pouku, obiskujejo krožek mlajši učenci, ob petkih pa treni
rajo starejši.
Učenci spoznavajo, kaj je šah, šahovnica, poimenujejo fig

ure, jih pravilno postavijo, upoštevajo pravila pri igri, vred-
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nost figur, se učijo, seznanjajo s pojmi: 
šah, šah-mat, remi ...
Pri igri uživajo vsi: mlajši, od 1. razreda, 

ki se še igraje učijo prvih korakov, in 
starejši, ki pa, kot pravijo, že igrajo 
zares. Seveda zares, saj so že lani spom
ladi sodelovali ekipno na področnem 
prvenstvu osnovnih šol v Cirkulanah, 
decembra 2003 posamezno v Vidmu in 
letos februarja ekipno v Gorišnici. V 
poletnih mesecih, med počitnicami, so 
se z veseljem udeležili mednarodnega 
srečanja - šahovskega turnirja na 
Švabovem.
Na šoli imamo sedaj 10 šahovskih 

kompletov, ki nam jih je podarila 
občina Zavrč. Nimamo pa šahovskih ur, 
učenci večkrat rečejo, malo za šalo, 
malo za res, da ko bodo imeli ure, bodo 
tudi boljši na turnirjih.

ŠAHOVSKI POZRAV 
Učenci-šahisti, 

Martin Majcenovič, Erna Friščič

00 SDS Zavrč

REDNA LETNA KONFERENCA 00 SDS ZAVRČ
Občinski odbor SDS Zavrč je v 

petek, 27. februarja 2004, sklical 
redno letno konferenco. Konferenca 
je potekala v Baru Veselič v 
Turškem vrhu.
Na redni letni konferenci so bili prisot

ni člani OO SDS Zavrč: Marjan Krajnc, 
Roman Bosilj, Martin Tetičkovič, Anica 
Ivančič, Roman Pohorec, Jožef Liber, 
Boris Borak in Dušan Rojko ter gostje: 
Franc Težak, Marjan Petek, Janez 
Zafošnik, Ivan Golob, Franc Bezjak, 
Milan Muršec, Milan Petek, Miroslav 
Šoba in Franc Pukšič.
Na konferenci sta bili v ospredju 

poročilo predsednika OO SDS Dušana 
Rojka, ki je predstavil delo odbora v 
lanskem letu in napovedal naloge odbo
ra za prihodnjo leto ter razprava o aktu
alnem političnem položaju v državi.
Gospod Franc Pukšič je govoril o 

izbrisanih, o zakonih o dohodnini, 
lokalni samoupravi in regionalizaciji. 
Spregovoril je tudi o dveh interpelacijah: 
proti ministroma Kebru in Bohincu. 
Omenil je še izredno sejo v parlamentu 
o SIB banki in Orionu, pomen bližajočih 
se volitev, možnost oblikovanja volilnih 
okrajev v skladu z bodočimi regijami, 
referendum o izbrisanih in novous
tanovljenem Forumu bivšega predsedni
ka Kučana.
Predsednik OO SDS Gorišnica Miroslav 

Šoba je govoril o pomenu letošnjih 
volitev, o nujni potrebi po strnitvi naših 
vrst in podal predlog, naj stranka 
bistveno bolj poudarja socialni položaj

majhnih ljudi.
Predsednik regijske koordinacije SDS 

Ptuj gospod Milan Petek je govoril o 
Klubu svetnikov SDS na Ptuju, ki je bil 
ustanovljen 23. junija lani na Ptuju, o 
Ptuju z okolico kot samostojni regiji, o 
rezultatih Politbarometra, posebej pa je 
izpostavil štiri aktivnosti stranke v 
letošnjem letu: referendum o izbrisanih, 
volitvah v Kmetijsko gozdarsko zborni
co ter o evropskih in državnozborskih 
volitvah.
Gospoda Marjan Petek (kandidat za 

poslanca leta 2000) in Ivan Golob 
(predsednik OO SDS Markovci) sta 
dejala, naj stranka gleda z optimizmom 
in s pogumom v prihodnost.
Gospod Franc Težak (predsednik OO 

Nove Slovenije Zavrč) je obžaloval 
dejstvo, da obe stranki ne bosta enotno 
nastopili na junijskih evropskih volit
vah. Govoril je tudi o velikem dolgu 
naše države in obsodil izjavo poslanca 
Kebriča, da je nadškof Rode ekstremist.
Sledila je razprava predsednika OO 

SDS Zavrč Dušana Rojka o temeljnih 
točkah volilnega programa naše 
stranke, o pomenu vsakega glasu za 
našo stranko in dejstvo, da mora stran
ka vse bolj poudarjati velike socialne 
razlike v družbi in položaj majhnih ljudi. 
Predsednik OO SDS Zavrč je poudaril 
tudi vlogo novoustanovljnega Foruma 
21 pod vodstvom bivšega predsednika 
Kučana, ki se aktivno vključuje v pred
volilne aktivnosti slovenske politične 
scene in bo prav gotovo velik zaveznik

Združene liste in Liberalne demokracije.
Konferenca je minila v zelo prijetnem 

vzdušju in poglobljeni politični razpravi. 
Prisotni so bili soglasni, da je stranka na 
zelo dobri poti, kar kažejo tudi številne 
zadnje javnomnenjske raziskave.
Dušan Rojko,
predsednik Izvšnega odbora
OO SDS Zavrč

Spoštovane občanke in 
občani!

OO SDS Zavrč in OO N.Si Zavrč 
vam ob bližajočih praznikih 
želita vesele in blagoslovljene 

Velikonočne praznike. 
Želimo vam veliko osebnega 
zadovoljstva in notranjega 

miru.

Predsednik OO SDS Zavrč:
Dušan Rojko

Predsednik OO N.Si Zavrč: 
Franc Težak

SDS
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka
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ZAHVALA
Mesec december je za marsikoga najlepši mesec v letu, mesec presenečenj, pričakovanj, 

obdarovanj... Mesec, kije za mnoge povezan z najlepšimi spomini iz otroštva. Tudi nam učencem 
bo ostal v nepozabnem spominu, saj smo se razveselili sredstev, ki nam jih je nakazal RK Zavrč. S 
prispevkom smo obogatili našo knjižnico in z novimi knjigami razveselili vse tiste, ki radi berejo.

Iskreno se zahvaljujemo RK Zavrč za pomoč, še posebej ge. Vidi Milunič.

Hvala!
Učenci in delavci šole

NAD IZVIROM REKE RAK
Za ime Rakov Škocjan sem prvič 

slišal od svoje sestre. Njeno 
pripovedovanje in doživljanje šole 
v naravi mi je že takrat vzbudilo 
veliko zanimanja. Celo leto sem 
nestrpno čakal na odločitev staršev 
in učiteljev. Končno je prišla 
odločitev, da bo tudi moj razred 
obiskal šolo v naravi v Rakovem 
Škocjanu. Bolj se je približeval dan 
odhoda, tem večjo zaskrbljenost je 
bilo opaziti pri starših in učiteljih. 
Razlog za strah je bilo močno 
sneženje. Med sošolci pa sem čutil 
nestrpno pričakovanje.
Usodnega dne, prvega marca, smo se 

navsezgodaj zbrali pred šolo in se z 
avtobusom odpeljali v kraj, za katerega 
so nekateri slišali prvič, videl od nas pa 
ga še ni nihče.
Proti dvanajsti uri smo se pripeljali v 

gozd in po nekaj kilometrih na jaso, na 
kateri je stal dom Rak. Pred očmi so se 
mi pojavila pripovedovanja o 
Robinsonovih počitnicah. Imel sem 
občutek, da bo tudi to nekaj podobne
ga.
Že po uvodnem pozdravu vodje 

gospoda Arneja Kozine sem spoznal, da 
bom doživel veliko lepega.
Dnevi šole v naravi so hitro minevali. 

Preživeli smo nepozabne trenutke in 
doživetja. Dogodilo se jih je toliko, da 
jih v nekaj stavkih sploh ni mogoče 
opisati.
Najbolj pa se mi je v spomin vtisnilo 

plezanje po steni. Preden smo se

odpravili k steni, 
so mi sošolci iz 
druge skupine 
pripovedovali, da 
je stena nevarno 
spolzka in da jo je 
zelo težko pre
plezati. Sprva jim 
nisem verjel, ko pa 
sem se približeval 
steni, sem spoznal, 
da so govorili 
resnico. Občutil 
sem strah, saj je 
izgledalo, kot da je 
stena zelo visoka 
in težko premaglji
va. Ko pa sem se 
približal, sem ugotovil, da je stena neko
liko nižja in da so na njej umetne opore 
za lažje plezanje. Tovariš nam je razložil 
pravila plezanja in predstavil zavarovan
je plezočega s karbinarji in plezalnimi 
vrvmi. S to obrazložitvijo nam je poma
gal premagati strah, tako da je ostal 
samo adrenalin po doživetju nečesa 
neznanega. Kljub temu nas je plezala le 
slaba polovica. Hotel sem se izkazati, 
zato sem se med prvimi odločil za 
plezanje po steni. Ko sem si oblačil 
plezalni pas, me je močno stiskalo pri 
srcu. Vendar tega nisem hotel pokazati 
nikomur. Prišel je red za moje plezanje 
in imel sem občutek, da me noge ne 
ubogajo. Počakal sem za trenutek, da se 
pomirim, se zgrabil za oporo in se pog
nal kvišku. Že po prvih korakih sem 
spoznal, da to ni nič novega, saj sem bil 
vajen plezanja po drevesih. Komaj sem

dobro pričel plezati, sem že bil na vrhu. 
Na vrhu so me odpeli ter me pripeli na 
vrv, ki je bila speljana čez izvir reke Rak. 
Spoznal sem, da se je strah pričel stopn
jevati. Sam pogled v globino je že bil 
zastrašujoč. Bolj zastrašujoče pa je bilo, 
da sem se moral sam pognati in se 
popeljati na vrvi na drugo stran reke. 
Moj ponos ni dopuščal, da bi pokazal 
strah, zato sem zamižal in se spustil nez
nanemu naproti. Preden sem ugotovil, 
da bi pri spustu lahko užival, sem že 
čutil, kako me je tovariš odpel in 
postavil na tla. Adrenalin me je tako 
gnal, da sem spuščanje ponovil še 
dvakrat.
Doživetja Rakovega Škocjana ne bom 

pozabil tako hitro in vsem, ki bodo imeli 
priložnost ga spoznati, želim, naj 
uživajo tako, kot smo mi.

Jernej Bratuša
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VAŠKA KRONIKA za leto 2003

Čas in s tem življenje hitro teče, že 
smo v mesecu aprilu, krepko v času 
začetka pomladi v letu 2004. Kdo bi 
rekel, da je že preteklo toliko časa 
tudi v tem tekočem letu, toda resje, 
pred nami je dišeča in cvetoča pom
lad, pred nami je še lep čas 
letošnjega leta, zato je že čas, da 
vam podamo v tem časopisu vaško 
kroniko za leto 2003-
Veliko tega se je pripetilo od tistih 

veselih trenutkov rojstev naših otrok 
tukaj v Zavrču do sklenitev zakonskih 
zvez in s tem splet novih družin in novih 
spletenih gnezd, kar je vsem nam v 
veliko veselje. Vsemu temu je posvečen 
ves trud dela prav gotovo sleherne 
družine ali posameznika, posebej še 
matere, ki je povila novorojenčka. 
Nastajanje novih družin pa je veliko 
bogastvo sleherne družbene skupnosti, 
tako tudi naše v Zavrču, v tem lepem 
obmejnem kraju Slovenije. V nas, hvala 
Bogu, ki ostajamo, gori nekakšen ponos 
in hkrati zadovoljstvo, da smo doma 
tukaj med temi vinorodnimi griči, goz
dovi in sadovnjaki, košeninami, kjer še 
je narava vedno dokaj neokrnjena in 
prijazna človeku. Naj bo cilj slehernega 
posameznika, občana, da takšno ohran
imo tudi za naše otroke, ki so se rodili 
tudi v letu 2003 in tudi za nove družine, 
ko so posamezniki sklenili zakonsko 
zvezo in tako obogatili večje in širše 
število družin v Zavrču.
V letu 2003 je bilo v Zavrču nekaj 

veselih trenutkov, saj se je v lanskem 
letu rodilo dvanajst otrok, in sicer:
Lea KELC VNUK iz Goričaka št. 58, 

Luka RADEKA iz Hrastovca št. 22c, Tina

ŽNIDARIČ iz Turškega Vrha 54, Žan 
SPEVAN iz Korenjaka 24a, Gorazd 
GAVEZ iz Turškega Vrha št. 88, Maja 
KOKOT iz Hrastovca št. 27, Rene 
KOKOT iz Turškega Vrha 32, Tadeja 
GAVEZ iz Belskega Vrha 36, Blaž 
KOKOT iz Gorenjskega Vrha 49, Eva 
KRAJNC iz Korenjaka 6, Žan CESTAR iz 
Korenjaka 16 in Jure MALEK PETROVIČ 
iz Hrastovca 6la.
Vsem staršem iskreno čestitamo in vam 

hkrati z vašimi novorejenci v imenu 
uredništva želimo mnogo zdravja in 
mirne topline v vaših družinah.
V letu 2003 je bilo sklenjenih tudi nekaj 

zakonskih zvez, resnična in odkrita 
ljubezen je v letu 2003 v Zavrču združila 
štiri zakonske pare. Zakonsko zvezo 
so sklenili:
Damijan KOZIC iz Murske Sobote in 

Irena TOPLAK iz Hrastovca 130,
Peter ZEBEC iz Turškega Vrha 57 in 

Majda BLATNIK iz Domžal,
Borut PRAPOTNIK iz Koga 14 in Mateja 

POTOČNIK iz Hrastovca 26 in
Slavko PRAVDIČ iz Hrastovca la in 

Sonja FRIŠČIČ iz Dubrave Križovljanske.
Vsem, ki ste sklenili zakonsko zvezo in 

si s tem obljubili tudi medsebojno 
spoštovanje ter nadaljnjo iskreno med
sebojno in družinsko ljubezen, 
uredništvo želi mnogo zdravja in sreče v 
vaši novo nastali družinski skupnosti.
V letu 2003 pa nas je zraven teh veselih 

trenutkov velikokrat žalno potrla vest o 
zadnjem slovesu naših najdražjih. Veliko 
je bilo potrebno potrpeti ob izgubi naj
dražjih, toda življenje narekuje tudi te 
trenutke in dogodke, ki so neizogibni,

stalno prisotni in hkrati tako nepred
vidljivi. Usoda življenja je tudi takšna, ki 
nam potare naše srce, našo notranjost, 
jo prelije z žalostjo in tesnobo, 
velikokrat tudi s tišino, ki ostaja po 
navadi dolgo prisotna. Naj vam bo 
bolečina ob izgubi najdražjih vedno 
blažja in vedeti morate, da so z vami 
tudi naša čustva. V letu 2003 smo za 
vedno izgubili 17 občanov in občank. 
Umrli so:
Marjan K3UNŠTNIK, dne 01. 01. 2003, 

iz Goričaka 53
Vladimir MAJHEN, dne 13- 01. 2003, iz 

Korenjaka 29a
Franc PRAVDIČ, dne 13- 01. 2003, iz 

Hrastovca 7
Milan KOKO, dne 13. 01. 2003, iz 

Hrastovca 19
Stanislav JURGEC, dne 18. 01. 2003, iz 

Pes tik 10
Marija LORBEK, dne 18. 04. 2003, iz 

Goričaka 18
Franc PUNGRAČIČ, dne 10. 05. 2003, iz 

Belskega Vrha 63
Hedvika PETROVIČ, dne 02. 06. 2003, 

iz Hrastovca 158
Stanislav SKOK, dne 22. 06. 2003, iz 

Goričaka 37a
Jožef FURJAN, dne 08. 07. 2003, iz 

Belskega Vrha 85
Marija BRATUŠA, dne 30. 07. 2003, iz 

Goričaka 2
Jožefa ČEH, dne 22. 09. 2003, iz 

Gorenjskega Vrha 36
Matilda ZEBEC, dne 11. 10. 2003, iz 

Hrastovca 152
Anton FURJAN, dne 26. 10. 2003, iz 

Goričaka 42
Anton LEVANIČ, dne 13. 12. 2003, iz 

Turškega Vrha 55
Marija KOKOT, dne 11. 12. 2003, iz 

Gorenjskega Vrha 24 in
Elizabeta RIHTARIČ, dne 25. 12. 2003, 

iz Hrastovca 3-
Vsem vam dragim občankam in 

občanom, ki ste v letu 2003 izgubili 
svoje najdražje, v imenu uredništva in 
kronista izražamo iskreno sožalje in 
hkratno občutenje.
Upamo, da bo vaška kronika v nasled

njem časopisu, ki bo ponovno izšel v 
prihodnjem aprilu, v letu 2005, bolj 
vesela in se nagibala k poročanju o več 
tistih prijetnih in lepih trenutkih življen
ja, do takrat pa v imenu uredništva in 
kronista lep pozdrav.

Kroniko sestavil in zapisal: 
Peter Vesenjak



Stran 19 April 2004

Aettn: “Tftatefa 'Potočnik ut 'Street PnafefiottuA

So*tfa 'ptu&čtč ut Slav&n PnatuUč

/V<beut tH(adafi6*ače*tce*K čeatttatH* 

tu fčut feliuta ofoto- 4*eče tta aovt 

fivlfeufe&i poti.

KttccUU&to*

Aetui: "Tftajda ‘Stat#ti6, ut Peten, ^e&ec <t &čen&o-



ZAVRŠKA FARNA CERKEV DOBIVA LEPŠO PODOBO

Zvoniku nadeli "pokrivalo”

S prihodom pomladi smo dočakali tudi trenutek, ko je po 
nekaj mesecih prenove zvonik završke farne cerkve sv. 
Miklavža končno dobil novo podobo. Mojstri so v začetku 
marca popolnoma prenovljeno ostrešje dvignili na prvotno 
mesto, zvonik pa ima zdaj precej drugačen izgled in je 
opazen daleč naokrog.
Farni župnik Jože Pasičnjek nam je povedal, da je obnova 

trajala dlje, kot so načrtovali, a to se dogaja, zato je po neka
jmesečni obnovi zdaj resnično vesel, da se je vse dobro iztek
lo. Zvonik je olepšan, dela so v največji meri postorjena in 
naložba vredna okrog 25 milijonov tolarjev bo kar velik zalo
gaj za župnijo. Prenoviti bi morali še marsikaj na župnijskem 
dvorišču, pravi župnik Pasičnjek, a kaj ko je denarja za vse 
potrebe mnogo premalo. V načrtu imajo še prenovo gospo
darskega poslopja, pa tudi Slomškov dom bo v prihodnje 
potrebno dokončati in predati namenu, pravi naš sogov
ornik, ki pa mu vsakdanjega dela in obveznosti v završki 
župniji zlepa ne zmanjka.
Pomoč, pa naj si bo s strani vodstva občine ali župljanov, pa 

farnemu župniku pride prav ob vsakem trenutku. In hvala 
bogu, pravijo nekateri Zavrčanci, da so vse cerkve v župniji 
lepo obnovljene in da se povsod nekaj dogaja, zdaj pa bo 
novo podobo dobilo še završko pokopališče.

IM

g-j-

p 'U
;~jj

PRI BRATUŠEVIH V KORENJAKU

Prvi sončni žarki vabijo v vinograde

V Halozah so vinogradniki opravili rez vinske trte, 
kolikor jim je to dopuščalo vreme, v največji meri že 
v začetku januarja in do konca februarja. Prvi pom
ladni dnevi so gospodarjem dali priložnost, da dela 
dokončajo.
Potem je za nekaj tednov vinograde prekrila snežna 

odeja in po Gregorjevem, ko naj bi se po nekaterih 
podatkih že začela pomlad, so prvi sončni žarki v 
objem trte že zvabili vestne gospodarje. Med 
potepanjem po završkih vinorodnih gričih smo jih v 
vinogradih srečali kar nekaj, Bratuševe v Korenjaku 
pa v sončnem marčnem dopoldnevu zmotili pri 
obnovi vinograda. Zamenjati je bilo treba nekaj 
lesenih stebrov, tudi žico in jo napeti, pregledati pa 
še vse ostalo, kar z leti dotraja, nam je povedal mladi 
gospodar, potem ko so v sosednjem vinogradu (po 
letih precej mlajšem) že opravljali druga - zgodnja 
spomladanska dela. Na novo, še eno vinsko letino se 
je torej potrebno še kako pripraviti in haloški vino
gradniki to dobro vedo. Zaželimo jim odličen letnik 
2004!
TM


